
 
 

Protokoll 

Plats: Envägen, Tid: tisdag 19 nov kl 18:30 

Närvarande: Lautaro, Anders, Jens, Vahid 

 

 

1. Mötet öppnandes 

 

2. Godkännande av kallelse och dagordning 

 

3. Föregående protokoll  

 

4. Uppföljning av verksamhet 

A. Vägar (GA:6) 

 Aktuellt  

- Förberedelsen för beläggning av infartsvägarna har påbörjats, dock har de 

inte varit gynnsamma förhållanden så arbetet kommer att skjutas upp till 

2020. Vägarna hann dessvärre frysa. 

 

- Potthålslagning 

          Det har varit en extremt blöt vår, vägarna har tagit stryk av allt regn och det har 

kommit fram mer potthåll. Potthålslagning kommer att ske snarast möjligt. 

 

Mark och Skog (GA:5) 

Aktuellt 

 

Träd ärenden – Sjöparken 

Medlemmar har önskemål om att få gallra och snygga till parken vid hamnen 

och göra den mer tillgänglig och mer lättskött. 

Styrelsen är positiv till detta och kommer i samråd med KTEF att titta närmare 

på exakt vad som ska utföras. 

 

 

B. Ekonomi och Administration 

- Ordförande och kassör har haft möte gällande ekonomin.  

Ekonomin är mer ansträngd i år och vi kommer få ett underskott i år. Några av 

anledningarna till underskottet är att vi har tagit extrakostnader i form av 

dikning på samtliga infartsvägar samt lyft upp brunnar. Utöver detta har vi iår 

provat en ny dammbindnigsmetod som var mer kostsam. 



 
 

- Fördelning arvode 

Arvoden kommer att fördelas enligt överenskommelse 

 

 

5. Övriga frågor 

-Inga övriga frågor 

 

6. Nästa sammanträde  

Tisdag 21jan 2020. 

 

7. Avslut 

 

 


